
Kłobuck, dnia 23 listopada 2021 r.

RM.0012.3.27.2021

Protokół nr 27/2021
z posiedzenia 

Komisji Edukacji Publicznej, 
Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Kultury Sportu i Turystyki 

odbytego w trybie on-line 

w dniu 23.11.2021 r.
Obrady rozpoczęto o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

2. Przyjęcie protokołu Nr 26/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 
21.10.2021   r. /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 
Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 26/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 21.10.2021 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

3. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości.



Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski omówił w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak

Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2022.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski omówił w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak

Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały budżetowej na 2022 r.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski omówił w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały budżetowej na 2022 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak

Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.



6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
programu współpracy Gminy Kłobuck z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2022.

Sekretarz Gminy S. Piątkowska zgłosiła autopoprawkę § 11 ust. 3 tj. :„…w dniach od 
03.11.2021 r. do dnia 17.11.2021 r.,…”  i ust 4 wykreślenie słowa wniesiono.  Zreferowała 
w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy 
Gminy Kłobuck z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak

Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
stanowiska popierającego utworzenie kierunku lekarskiego na 
Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana Długosza w 
Częstochowie.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski omówił w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska popierającego 
utworzenie kierunku lekarskiego na Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana 
Długosza w Częstochowie. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak

Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

8. Omówienie inwestycji w zakresie oświaty i sportu w roku 2021 r. Postęp 
prac przy budowie hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 1 w 
Kłobucku.



Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, iż co do SP nr 1 w Kłobucku zakres prac 
jest mniejszy niż zaplanowany w harmonogramie pierwotnym. Dodał, iż wykonawca 
podtrzymuje termin końcowy ustalony w umowie. Odniósł się do budżetu na 2022 r. i 
zaplanowanych inwestycjach w zakresie oświaty i sportu. 

Sekretarz Gminy S. Piątkowska w uzupełnieniu podniosła i wyjaśniła temat dotyczący 
projektów: Laboratorium przyszłości, Wzmocnij swoje otoczenie, Szkoła eksperymentu w 
Gminie Kłobuck.

Przewodniczący Komisji B. Saran przypomniał i wymienił inwestycje w zakresie oświaty i 
sportu w 2021 r.

9. Sprawy różne.

Nie zgłoszono.

10. Zamknięcie posiedzenia.

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, przewodniczący Komisji zamknął  posiedzenie.  

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


